
Meditatie
Zalig zijn zij die Zijn geboden doen… Openbaring 22 : 14a
 
Wat zijn Gods geboden? Dat zijn nu niet meer het slachten van offerdieren, het 
houden van bepaalde feestdagen, het zich onthouden van verschillende spijzen 
en dranken en meer andere dingen die tot de schaduwwetten van het Oude 
Verbond behoorden en waar Petrus van zei dat het een juk was dat zij noch 
hun vaders hadden kunnen dragen. Maar Gods geboden zijn de inhoud van 
de gehele zedelijke wet, die ons er bij bepaalt hoe wij God boven alles en onze 
naasten als onszelf behoren lief te hebben. Hoe ik mij moet gedragen omtrent 
mijn Schepper en Weldoener: Hem liefhebben, eren, vrezen en dienen, op Zijn 
Naam vertrouwen en Zijn Woord geloven. Hoe ik mij moet gedragen omtrent 
mijn mede-christen. Zijn gezelschap moet ik zoeken. Zijn eer en goede naam 
moet ik bevorderen. In zijn armoede moet ik hem helpen. In zijn moedeloos-
heid moet ik hem troosten. In zijn afwijkingen moet ik hem met zachtmoedigheid 
bestraffen en in alles moet ik hem liefhebben en dienen door de liefde. En dat 
alles zolang als ik leef. Gods geboden leren mij ook hoe ik mij moet gedragen 
jegens mijn mede-zondaar die nog onbekeerd is. Die moet ik in nood helpen, 
in liefde verdragen en met ernst vermanen om in het heden der genade Jezus 
te zoeken, eer de dag der zaligheid voor eeuwig voorbij is. Ten slotte leren mij 
God geboden wat ik omtrent mijn eigen persoon heb waar te nemen. Het is Zijn 
gebod dat ik in Zijn Zoon moet geloven en dat ik godzalig moet leven, want dit is 
de wil van God, uw heiligmaking, zo lezen we in 1 Thess. 4 : 3. Het is zijn gebod 
dat ik mijzelf ernstig heb te beproeven, dat ik moet waken en bidden en dat ik 
ook moet werken, terwijl het dag is, eer de nacht komt waarin niemand werken 
kan. En dat ik moet bedenken dat de tijd van mijn leven voorts kort en onzeker 
is. Zie daar in het kort de inhoud van Gods heilzame geboden.

Wulfert Floor (1818-1876).

1



Van de redactie
Alles wisselt. Deze naam kun je zomaar tegenkomen op woningen of andere 
bordjes. De eigenaren van deze bordjes hebben deze teksten niet zomaar geko-
zen. Daar ligt een verhaal achter. Ook in de politiek zien we dat er gewisseld 
wordt. Om bij onze gemeente te beginnen, we hebben gezien dat de lege plaats 
die dhr. N.G.H. Huizen achterliet werd ingenomen door dhr. M. Bruinooge. Op 
landelijk niveau zien we dat een staatssecretaris zijn ambt gaat verwisselen met 
het burgemeesterschap van Rotterdam. En wel een burgemeester met een isla-
mitische achtergrond. Dat vormt een signaal dat het uit is met de dominante 
positie van de christelijke religie, aldus het RD.
Een periode ligt weer tussen het voorjaarsnummer en dit nummer. Blijde zaken 
en droevige omstandigheden hebben zich afgewisseld, zowel in familieverband 
als daarbuiten. Persoonlijk zijn we getroffen door het verlies van onze geliefde 
(schoon)vader en opa op de leeftijd van 63 jaar. Wat man leeft er…
Onze samenleving heeft ook heel wat te verduren. De kranten staan bol van 
een financiële crisis. Spaarcenten verdampen, miljoenen euro’s aan gemeen-
schapsgeld verdwijnen. Onlusten door jongeren in diverse steden. U zult het 
waarschijnlijk nog verder aan kunnen vullen.
Zijn er dan geen lichtpunten meer in 2008. Toch wel, zeker? De Heere zal immers 
doorgaan met zijn kerkvergaderend werk zolang de zon en de maan aan de 
hemel staan. Temidden van het rumoer der volken zullen ze komen uit alle wind-
streken der aarde. Voor ons de grote vraag: mogen wij nog eens van koning 
verwisselen? Dan kunnen we ervan uitgaan dat alles wisselt in ons persoon-
lijke leven. Een gewisse uitkomst temidden van de golven en baren van deze 
wereld. 
We hebben van alle kanten weer volop medewerking gekregen voor het vullen 
van dit blad. De gebruikelijke artikelen komen weer aan bod, recente zaken en 
actuele gebeurtenissen volgen elkaar in lekker leestempo op. Kortom, er weer 
eens even voor gaan zitten. 
Een ieder die heeft meegeholpen om witte bladzijden in ons boekje te voorko-
men (met als tekst: hier had uw advertentie of bijdrage kunnen staan) zeggen 
wij hartelijk dank. Ook de adverteerders willen we weer even voor het voetlicht 
halen. Zij maken het mede ook iedere keer weer mogelijk om het EVK te laten 
verschijnen. We hopen dat er weer voldoende artikelen instaan die u met instem-
ming zult mogen lezen. 

C. van Burg
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Hét adres voor hypotheken, zeker ook voor starters.
Voor een goed hypotheekadvies en alles wat er bij komt kijken,

bent u bij ons aan het juiste adres.
Bel voor een vrijblijvende afspraak.

Kerkhoekstraat 17 - Yerseke

Tel. (0113) 57 20 20

Fax (0113) 57 00 19

Voor al uw bouwactiviteiten

Oostdijk
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Van de voorzitter 
Onze mosselvissers in Yerseke zien de toekomst met zorg tegemoet. Ik las in 
het Reformatorisch Dagblad enkele maanden geleden een artikel waarin de 
mosselvisserij in verband gebracht werd met het verschijnsel wiegendood. U 
zult zich afvragen wat dat nu toch met elkaar te maken heeft. Ik zal iets uit het 
betreffende artikel naar voren halen om het u duidelijk te maken. 
In een medisch vakblad werd onlangs een onderzoek gepubliceerd waaruit 
bleek dat de kans om aan wiegendood te overlijden in een kinderdagverblijf 
bijna negen keer zo hoog is als thuis. Een dergelijk resultaat sterkt iedereen 
in zijn of haar mening dat het voor een kind heel belangrijk is dat het door de 
eigen ouders wordt verzorgd. Dat een kind opgroeit binnen de warmte van 
het eigen gezin. Nu is er eindelijk een wetenschappelijk argument om deze op 
levensbeschouwelijke opvattingen gebaseerde mening te onderbouwen. Dat 
deze uitkomst niet zomaar door iedereen werd overgenomen, laat zich raden. 
Critici willen nog wel eens laten onderzoeken of deze bevinding juist is. Ze von-
den dat er meerdere redenen zijn om eraan te twijfelen. Het onderzoek moest 
maar eens op een betrouwbare wijze worden herhaald. En, nu komt het! Vol-
gens deze mensen is er geen enkele reden om alarm te slaan en jonge kinderen 
van kinderopvang uit te sluiten. Er volgde een aanbeveling om door te gaan 
met de gang van zaken wat betreft kinderopvang totdat er meer zekerheid is.

Hoe brengen we dit in verband met de mosselvisserij? Wel, u weet waarschijn-
lijk allemaal dat de mosselvissers moeten stoppen met hun activiteiten op 
de Waddenzee omdat het misschien zo zou kunnen zijn dat er enige schade 
ontstaat aan het milieu. Het is niet vastgesteld, maar er moet worden aange-
toond dat het niet schadelijk is. Pas dan mogen ze weer mosselzaad opvissen. 
Omgekeerde bewijslast noemen we dat. Als met hen net zo was omgegaan als 
met de kinderopvang – gewoon doorgaan op de oude voet in afwachting van 
de uitkomst van een deugdelijk onderzoek naar eventuele nadelige effecten 
– hadden zij rustig door kunnen vissen. 
Ziet u hoe er zo geheel verschillend wordt omgegaan met deze zaken? Het is 
waar, het betreft totaal verschillende zaken. Maar hier gaat er toch iets mis. Of 
je verbiedt iets alleen als het vaststaat dat iets schadelijk is, òf je neemt het 
zekere voor het onzekere en verbiedt het al bij vage aanwijzingen dat er mis-
schien iets mis is. De mosselvissers onder ons hebben ondervonden dat er in 
hun geval volgens de tweede richtlijn gehandeld werd. Echter, als het gaat over 
kinderopvang, dan handelt men volgens de eerste. We moeten dus eigenlijk de 
conclusie trekken dat er met kleine kinderen meer risico genomen mag worden 
dan met mosselzaad. Hoe valt zoiets uit te leggen? Ik weet het niet. 
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Ondertussen wensen we iedereen die het betreft al het nodige toe. Nu maar 
hopen dat er een oplossing gevonden mag worden. Op 2 april hebben we als 
CKV vergaderd. Onze burgemeester heeft toen gesproken. Het ging ook over 
deze problematiek. We hebben begrepen dat hij de mosselsector een warm hart 
toedraagt. Iedereen die er zich voor interesseert weet ook dat onze SGP-fractie 
in de gemeenteraad én die in de Tweede Kamer er ook allebei aan doen wat ze 
kunnen. 

We vragen ons soms af in wat voor (een weglaten) tijd we leven. In onze hoofd-
stad wordt jaarlijks een groot feest georganiseerd waarop een zonde die Gods 
Woord ons duidelijk noemt, wordt verheerlijkt. Onze overheid heeft daar veel 
subsidiegeld voor over. En een mosselvisser wiens vader en grootvader mis-
schien ook al hetzelfde eervolle beroep uitoefenden, mag geen mosselzaad 
meer opvissen. Want misschien zou dat voor een enkele eidereend nadelig zijn. 

Ik heb zomaar wat dingen genoemd die je wel eens bezig kunnen houden. Nu 
heb ik niet bedoeld dat we vooral met de vinger moeten gaan wijzen naar diege-
nen die het volgens ons verkeerd zien. We mogen het wel eerlijk aanwijzen dacht 
ik. Laat iedereen dat ook maar doen die er in de politiek of op een andere manier 
mee te maken heeft. Maar laten we niet vergeten wat die oude SGP-er op 2 april 
ons meegaf. Hij wilde nog even kwijt dat al deze dingen ons om der zonden 
wil overkomen. Dat dit ook alles te maken heeft met het feit dat wij God op het 
hoogst hebben misdaan, en we van het heilspoor zijn afgegaan. Ja wij, en onze 
vaad’ren tevens. Als we dat werkelijk inleven mogen, zijn we zelf de schuldige.

In het vorige nummer heb ik aandacht gevraagd voor ons toenmalige raadslid 
Nico Huizen. U weet hoe het verder gegaan is met hem. De ziekte zette door. 
Zijn levensdraad werd afgesneden. Zijn vrouw bleef als weduwe achter. We wen-
sen haar nogmaals al het nodige toe in haar verdriet. In veel verenigingen en 
organisaties liet hij een grote lege plaats achter. Met zeer velen waren we er 
getuige van hoe zijn lichaam werd toebetrouwd aan de schoot der aarde. Laat 
het voor ons allen een roepstem mogen zijn. Voor dhr. M. Bruinooge uit Krui-
ningen was het ook een bewogen tijd. Immers, hij bezette op de lijst de eerst-
volgende verkiesbare plaats. Tot hem kwam dus de vraag om de leeggevallen 
plaats in te nemen. Na een korte tijd van beraadslaging meende hij zich niet aan 
die verantwoordelijkheid te kunnen onttrekken. We wensen hem veel sterkte en 
wijsheid toe. Ik spreek de wens uit dat hij, mét de fractie, en mét het bestuur en 
iedereen die zich betrokken weet bij het politieke werk, het van de Heere mag 
verwachten. 
 S.D. van Koeveringe
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Wij drukken ook kettingformulieren
Vraag geheel vrijblijvend offerte aan!

BOEKEN
KANTOORARTIKELEN

dRuKwERK van adreskaartje tot boek!

Voor al uw…

drukkerij:
Zuidweg 19

Krabbendijke
T 0113 - 50 14 02
F 0113 - 50 24 88

E velzenbv@zeelandnet.nl

Boekhandels:
Dorpsstraat 83
Krabbendijke

T 0113 - 50 61 73
F 0113 - 50 31 72

’s-Gravenstraat 17
’s-Gravenpolder
T 0113 - 31 13 09

Schoolstraat 3
Aagtekerke

T 0118 - 58 34 06

Op onze nieuwe locatie, in een nieuw bedrijfspand, met een geheel nieuwe presenta-
tie bieden wij voor zowel bedrijf als particulier een uitgebreide collectie werkkleding,      
vrijetijdskleding, veiligheidsschoenen en persoonlijke beschermingsmiddelen aan.

Wij zijn dealer van onderstaande merken:

HAVEP, ORCON, BJÖRNKLÄDER, BLÅKLÄDER, BRAM’S PARIS, SANTINO, US BASIC, 
ROM88, GRISPORT, ELTEN, EMMA, SAFETY JOGGER, NORTH SAFETY, PELTOR, 3M enz.

Wilt u uw kleding laten voorzien van uw bedrijfslogo en/of -naam? De mogelijkheden die 
wij u bieden zijn: borduren, transfereren of zeefdrukken. Bij grote aantallen kan dit direct 
ingeweven worden in het artikel. Vraag een offerte aan en u zult versteld staan.
Informeer of kom vrijblijvend langs op bovenstaand adres.
Bezoek nu ook onze website www.vandevreede.nl
Emailadressen zijn: jaap@vandevreede.nl en jos@vandevreede.nl

Van de Vreede Bedrijfskleding
Bezoekadres:
Oude Rijksweg 19L-19M
4413 NK Krabbendijke
Postadres:
Postbus 15, 4413 ZG  Krabbendijke
T (0113) 50 24 73 - F (0113) 50 12 96
GSM 06 - 53 83 97 82
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belastingzaken – administraties – adviezen

Marijkelaan 11
4401 GE  Yerseke

Postbus 9
4400 AA  Yerseke

www.baaijbelastingadviseurs.nl

Telefoon (0113) 57 26 20
Telefax (0113) 57 38 99

Aangesloten bij FISCOUNT
een samenwerkingsverband
met registeraccountants
en fiscaal juristen

Tevens uw adres voor:

•	 Ski- en dakkoffers (ook verhuur)
•	 Fietsendragers
•	 Aluminium oprijplaten van 200 tot 

26.000 kg draagvermogen
•	 Onderdelen van aanhangwagens
•	 Verhuur van (bagage)aanhangwagens
•	 Accessoires
•	 Onderhoud en reparatie van
 aanhangwagens

Kijk ook op www.aanhangwagenskoster.nl

Hét adres voor alle vervoersmogelijkheden 
achter en op uw auto!

Zuidweg 37
4413 NL  Krabbendijke

Dealer van Eduard, Weymar
en Daxara aanhangwagens

Ook leveren wij alle
Saris en Hapert modellen



8

Bericht uit Den Haag
De drukke begrotingstijd is inmiddels weer aangebroken. In het najaar mogen 
alle ministers hun plannen voor het komende jaar ontvouwen. Het is voor ons 
als fractie ook altijd weer een goede gelegenheid, om concrete punten die we 
bijvoorbeeld tijdens werkbezoeken opgepikt hebben, in debatten in te bren-
gen. 
Eerder dit jaar hebben we als fractie veel werkbezoeken afgelegd rond het thema 
gezinsbeleid. Als het goed is komt minister Rouvoet dit najaar ook met een nota 
over dit onderwerp. Het is en blijft van fundamenteel belang, het raakt de fun-
damenten van de samenleving, hoe het in de gezinnen eraan toegaat. Of het 
daadwerkelijk de plaats is waar waarden en normen worden bijgebracht, waar 
geleerd wordt wat recht en wat onrecht is. Of het de plaats is, waar overgedra-
gen wordt dat in het leven niet de eigen zelfontplooiing centraal staat, maar het 
belang van de zorg voor elkaar wordt voorgeleefd en doorgegeven. Waar dit 
ontbreekt, is de maatschappelijke schade groot. Daarom is het zo belangrijk dat 
de overheid juist ook het gezin zoveel als mogelijk is ondersteunt en beschermt. 
En dus ook afziet van een beleid om tweeverdienerschap te belonen. Laat ook 
onbetaald werk in het gezin nu eens op waarde worden geschat! 
In de algemene beschouwingen die de dag na Prinsjesdag gehouden wer-
den, hebben we hier ook uitdrukkelijk de aandacht voor gevraagd. Van der 
Vlies had in zijn bijdrage dit jaar een pakkend aangrijpingspunt in het begrip 
‘vooruitgang’. Vooruit wil iedereen, maar het gaat om koers en kompas. Wer-
kelijke vooruitgang stijgt uit boven de horizon van materieel geluk. Echte 
vooruitgang is er pas als het kompas van het Woord van God wordt gevolgd! 
Ook vroegen we het kabinet om meer actie in de bestrijding van overmatig 
drankgebruik. Steeds meer worden de verwoestende gevolgen van te vroeg en 
te veel alcohol drinken zichtbaar. Het is tijd voor stevige maatregelen: inperken 
verkooppunten, strakke controle van leeftijdsgrenzen, enzovoort. Maar ook hier 
begint het goede gedrag thuis! 
Wat betreft de inkomensposities vinden we dat voorkomen moet worden dat 
zieken en gehandicapten er op achteruitgaan. Verder is het ongewenst dat  
tweeverdieners met kinderen er meer op vooruitgaan dan eenverdieners met 
kinderen. Een goed gezinsbeleid zou tot andere keuzes moeten leiden! 
Van der Vlies heeft beklemtoond dat de agrarische sector en de visserij voluit 
steun verdienen vanuit de samenleving. De boeren en de vissers moeten een 
eerlijke kans krijgen. Overdreven of zelfs illegale acties van milieuorganisaties 
kunnen niet door de beugel. 
Over talloze onderwerpen is tijdens de algemene beschouwingen gesproken. 
De immateriële punten kwamen in de beantwoording van de minister-president 
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maar mager aan bod. Veel aandacht ging uit naar het financieel-economische 
beleid en de koopkrachtplaatjes. Een positief punt in het financieel-economisch 
beleid vind ik dat er stevig wordt gewerkt aan de vermindering van de staats-
schuld.  Een minpunt in het inkomensbeleid is, dat gehandicapten en chronisch 
zieken geen duidelijkheid werd geboden over een mogelijke financiële achter-
uitgang. 
We hebben aan het slot van de algemene beschouwingen met succes een motie 
ingediend op het onderwerp geweld tegen hulpverleners en gezagsdragers. In 
de afgelopen tijd hebben we weer regelmatig voorbeelden gezien van agressie 
tegenover bijvoorbeeld agenten en ambulancemensen. Nu is agressief gedrag 
altijd verkeerd, maar dat geldt nog des te sterker als het gericht is tegen men-
sen die een publieke taak en publiek gezag uitoefenen. We hebben de regering 
gevraagd nu eens met aansprekende en concrete voorbeelden van lik-op-stuk-
beleid te komen tegenover dergelijke daders! Dat is nodig voor het vertrouwen 
in de rechtsstaat, en voor het afschrikken van potentiële geweldplegers. 
Hetzelfde geldt tegenover een harde kern van raddraaiers die verantwoorde-
lijk zijn voor een opeenstapeling van irritant en strafbaar gedrag: intimiderend 
rondhangen, vernielingen, spugen, treiteren. Voor talloze burgers is het een 
voortdurende kwelling. Het is hoog tijd om tegenover deze raddraaiers duidelijk 
de grenzen af te bakenen. Heel concreet is daar ook voor nodig dat er meer 
zichtbare politie-aanwezigheid komt. Het gaat om herstel van gezag! 

 mr. C. G. van der Staaij
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Taxatie- & Advieskantoor Rijk

•  Hoofdstraat 54  •  4416 AE Kruiningen
•  Telefoon: 0113 - 57 28 35  •  Telefax: 0113 - 57 41 10
•  www.advieskantoorrijk.nl • info@advieskantoorrijk.nl
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SGP Jongeren Reimerswaal 
Wat is Yerseke zonder mosselen ?

Op woensdag 16 april 2008 
vond na de jaarlijkse leden-
vergadering een debatavond 
plaats over een hoogst actu-
eel onderwerp zoals de titel 
van dit verslag aangeeft. 
Als locatie werd gekozen 
dorpshuis “De Zaete”, Kor-
ringaweg 3 te Yerseke.
Op deze avond waren uit-
genodigd dhr. G. (Gijs) van 
Zonneveld, medewerker 
van de Zeeuwse Milieufede-
ratie (ZMF) en dhr. A. (Ton) 
Verbree, voorzitter van de 

Producentenorganisatie van de Nederlandse Mosselcultuur. Dhr. Verbree is in 
gemeente nog beter bekend als oud-burgemeester van Reimerswaal. 

Roel Christiaanse verzorgt de opening met het lezen uit Lukas 5:1-11 en gebed, 
waarna een korte overdenking van de ‘wonderbare visvangst’ wordt gelezen. De 
kern van dit Bijbelgedeelte wijst erop dat Simon (Petrus) door de Heere “gevan-
gen” wordt en Zijn bevel om af te steken naar de diepte gehoorzaamt, ondanks 
dat Simon logisch beargumenteert dat ze de hele nacht gevist en niets gevan-
gen hebben. De Heere maakt hem gehoorzaam en gewillig. Dat is voor ons allen 
nodig. Tot zover de opening. 

Na de opening wordt aan de twee sprekers het woord gegeven. Dhr. Van Zon-
neveld begint met de constatering dat de visserij en de natuur ‘in elkaars vaar-
water’ zitten. De verschillen zijn dat de visserij belang heeft bij het vissen van 
mossels, terwijl de natuurorganisatie belang heeft bij meer ‘ongestoordheid’ van 
de natuur. Er zijn ook overeenkomsten nl: Het gaat niet goed met de visserij 
(bijv. vanwege waterkwaliteit). Het gaat ook niet goed met de natuur (minder 
diersoorten). Zijn stelling is: Gaat het niet goed met de natuur, dan gaat het niet 
goed met de visserij. De ZMF wil samen met de mosselsector proberen aan ‘de 
uitspraak’ van de Raad van State (RvS) de juiste invulling te geven. Dit houdt 
concreet in: De sector moet verduurzamen, de natuur houden we in stand. In 
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zijn optiek is het uitschakelen van één van beide functies (natuur, visserij) geen 
oplossing. De afweging van belangen is door het ministerie nog niet goed aan 
de orde geweest. De ZMF pleit ervoor dat de minister zo snel mogelijk het kader 
schept waarin beide ‘partijen’ zich goed kunnen bewegen.

Dhr. Verbree geeft eerst kort aan wat P.O. eigenlijk is. P.O. is een vereniging die 
gevormd wordt door de ca. 60-70 mosselkwekers, voornamelijk afkomstig uit 
Zeeland. De bestuursleden vertegenwoordigen de plaatselijke mosselvisserij-
verenigingen (o.a. Yerseke, met dhr. Van Damme; Bruinisse met dhr. v.d. Berg; 
Zierikzee, met dhr. Schot). De milieugroeperingen (MG’s) waar ze mee te maken 
hebben zijn o.a. Stichting Het Wad (voorheen Wilde kokkels), Vogelbescherming 
Nederland, Faunabescherming en de ZMF, laatstgenoemde voornamelijk voor 
de Oosterschelde. In 2005 is er door de overheid een beleidsbesluit geformu-
leerd waarin is gesteld dat: ‘de mosselvisserij minder afhankelijk van de natuur 
dient te zijn’. Hierbij is tot jaar 2010 in ieder geval ruimte gegeven voor verduur-
zamen. Aan de hand van dit beleid dient de RvS een ‘passende’ beoordeling te 
geven of er een vergunning verstrekt mag worden. De kaders hiervoor worden 
uit eerdere rapporten (o.a. Evaluatie 2, kortweg Eva II) gehaald. Hieruit blijkt dat 
absoluut niet duidelijk is wat met bepaalde benamingen bedoeld wordt zoals: 
“Biogene structuren mosselen” en “Wat is besluit 11-10 uit de Habitatrichtlijn?”. 
In 2005 is de vraag gesteld: “Wat beschermen we nu eigenlijk?” Begin jaren 
negentig is er een vermindering van het aantal soorten natuur geconstateerd. 
Waar komt dat door? Door de opwarming van de aarde? Onderzoeksbureau 
Progus kreeg de opdracht te onderzoeken wat besluit 11-10 en visserij voor 
effecten op de zeebodem heeft. P.O. heeft aan de MG’s de vraag voorgelegd: 
Wat kunnen we samen doen richting verduurzamen? In 2005 is een passende 
beoordeling gedaan voor de najaarsvisserij. Echter een aantal onderzoekbureaus 
uit het noorden van ons land gaven plotseling aan de voorjaarsvisserij 2006 niet 
te weten wat ‘de gevolgen van visserij’ zijn. De RvS zegt dan: We weten niet 
wat de uitkomst van de onderzoeken is, dus wachten we af. Knelpunt is dat in 
2005 is afgesproken met elkaar te praten en er wordt nog steeds tegen elkaar 
gepraat. Er worden volop experimenten gedaan ten aanzien van het kweken 
van mosselzaad (Hatchery), zoals Mossel Zaadvang Installaties (MZI’s), platweg 
‘touwen aan een tonnetje in het water waaraan mossels zich hechten, ook wel 
hangcultuur genoemd’. Al met al ben je zeker tot 2012 bezig met experimente-
ren. Vreemd is het dat de milieuverenigingen geen belangstelling tonen voor de 
lopende en gerealiseerde innovatie. Dhr. Verbree merkt op dat het aantekenen 
van een ‘beroep’ bij de rechter een recht is, maar zeker geen plicht. Wanneer 
MG’s beroep aantekenen op basis van regelgeving moeten ze zich ook realise-
ren wat de consequenties zijn. 
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“De winkel verbouwen en niet open in 2009” is het einde van de sector. Daar-
naast is het frappant dat de MG’s eigenlijk aangeven ‘de winkel te willen ver-
bouwen, maar we weten nog niet op welke wijze.’

Na de inleiding door de twee sprekers, nemen ze na de pauze deel in een forum 
o.l.v. Frank Oostdijk. Aan het forum worden de volgende vragen gesteld:
1)  Wanneer er in het Westelijk wad te kort aan zaad was, zou dan mogelijk op 

het Groninger wad gevist mogen worden?
 Het is in een later stadium niet meer toegestaan en alles is dan verwaaid en 

weggestroomd. De visser heeft er niets aan en de vogels ook niet. Hoe zit dat ?  
Dhr. Verbree geeft aan dat vanwege alle ingewikkelde vergunningsprocedu-
res dit uiteindelijk geblokkeerd is. 

2)  Wat betekent het woord ‘verduurzamen’?
 Dhr. Verbree definieert dit als volgt: Werken in de natuur dat deze in stand 

blijft en dat uiteindelijk de werkzaamheden minder afhankelijk worden van 
de natuur. Het alternatief van mosselen kweken op het land (o.a. in St. Phi-
lipsland) vergt nog ca. 10-15 jaar tot er bekeken kan worden of het een suc-
ces is.

3)  Is de mossel een puur natuurproduct?
 Bij het vangen d.m.v. MZI’s wel. Bij een Hatchery en andere alternatieven 

begint het meer een kunstmatig gekweekt product te worden dat ook even-
tueel ‘medicijnen’ of ‘antibiotica’ moet krijgen als de groei stagneert.

4 )  De mosselen blijven tot nog toe allemaal onder water. Hoe ziet de ZMF dit 
dan?

 Dhr. Van Zonneveld geeft aan dat eindeloze rijen palen en pontons niet past 
binnen de visie van de ZMF. Alternatieven hierop zijn tonnetjes die meegaan 
met de getijden en mogelijk net onder water hangen (dit is ook lastig i.v.m. 
met het gewicht van mossels)

5)  De MG’s en de mosselsector hebben belang met samenwerken. Waarom 
lukt dit niet? 

 Dhr. Van Zonneveld geeft aan dat verschil van belangen samenwerking 
moeilijk maken en dat de minister hierin een afweging moet maken. De 
natuurorganisaties gaan voor de natuur, de visserijorganisaties gaan voor 
de visserij. Een aanwezige mosselvisser merkt op dat er genoeg gepraat is 
en dat je er niet goed van wordt. 

6)  Waar blijven al de andere MG’s? Waarom komt alleen de ZMF? 
 Dhr. Van Zonneveld geeft aan niet alle MG’s aan een ‘lijntje’ te hebben en 

dat hij graag de standpunten van de ZMF uitdraagt. De filosofie van de 
andere MG’s (Waddenvereniging e.a.) is dat zolang de minister en niets aan 
doet, een discussie zinloos is. 
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7)  Hoe werkt de Europese vogel- en habitatrichtlijn?
 Dhr. Verbree geeft aan dat de Nederlandse Overheid er z.s.m. werk van 

moet maken om aan het zgn. ‘aanwijzingsbesluit’ een goede invulling te 
geven. Wanneer dit niet goed gebeurt, wordt Nederland ook door Europa 
op de vingers getikt. Hij ziet daar zeker nog kansen liggen. Wat wel kwalijk 
genomen wordt, is dat het lijkt dat de minister weinig kansen ‘aanpakt’ om 
het (Europese) debat hiermee aan te gaan dat voor de komende periode 
gepland staat in het Europese Parlement. 

8)  Hoe groot is het percentage van het Wadoppervlak waarop is toegestaan er 
te vissen? 

 Ca. 3% van het oppervlak bij veel mosselzaad. Bij de goedkeuring voor 
het wel of niet vissen wordt nadrukkelijk gekeken van welk “habitattype” er 
sprake is. 

9)  Wat is de reden van de MG’s om procedures op te starten?
 Dhr. Van Zonneveld geeft aan dat wetenschappers in diverse rapporten aan-

geven dat “er aanwijzingen zijn dat de visserij negatief is voor het milieu.” 
Dit zijn redenen voor MG’s om daar ‘werk van te maken ‘ en zo hun belan-
gen te verdedigen.

10)  Heeft de mosselsector aan de Oosterschelde genoeg? 
 Nee, de zaadval laat te wensen over en de kwaliteit van het water lijkt steeds 

minder geschikt hiervoor (in leidingwater is het slecht mossels kweken)

Na deze interessante discussie besloot dhr. M.J. van den Berge de avond met 
gebed.

 Hans Rottier, Yerseke
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Nieuw raadslid 
Met het wegvallen van de zeer gewaardeerde heer N.G.H. Huizen door de 
onverbiddelijk dood is er ook een lege plaats gekomen in de SGP fractie.
Daar de heer M. Bruinooge als eerstvolgende kandidaat op de lijst stond is aan 
hem gevraagd om lid van de fractie te worden. Hij heeft hierin toegestemd en is 
2 september jl. beëdigd. 

Door middel van dit interview stellen we u hem voor als nieuw raadslid van de 
gemeente Reimerswaal:

Op de agenda van de besluitraad van 2 september 2008 staat: ‘Installatie van de 
heer M. Bruinooge als raadslid namens de SGP’ Wat houdt dit in?
Concreet betekent dit dat ik vanaf dat moment stemgerechtigd lid ben van de 
gemeenteraad van Reimerswaal. 
De burgemeester, als voorzitter van de raad, leest een aantal bepalingen voor 
en neemt mij de eed hierop af. 
Deze bepalingen houden globaal in, dat ik zweer mij aan de Nederlandse wet-
ten te houden en iedereen eerlijk te behandelen. 

Zoals u reeds hebt aangegeven was onze fractie na het overlijden van de heer 
Huizen niet meer compleet. Na mijn installatie is de fractie, en daarmee ook de 
gemeenteraad, weer voltallig.

Zowel op de verkiezingsfolder van 2002 en 
2006 stond u op de 9e plaats. Had u in 
2006 gedacht in de raad te komen ?
Nee, uiteraard had ik er wel in toegestemd 
om mij verkiesbaar te stellen, maar ik had 
sowieso nooit verwacht dat ik zo hoog op 
de kandidatenlijst zou komen. Toen dan 
ook de verkiezingsuitslag bekend was en 
bleek dat wij 7 zetels gekregen hadden 
was het een kleine rekensom. Eén van de 
zeven zou naar alle waarschijnlijkheid wet-
houder worden, zodat nummer 8 ook aan 
kon schuiven. Voor mij betekende dit dat 
ik kon overgaan tot de orde van de dag. 
Het wordt ons zondag aan zondag voor-
gehouden dat wij allen mensen van de 
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dag zijn. De dood wenkt ieder uur, maar in de praktijk willen wij daar niet aan. 
Ook ik niet, dus een mogelijk raadslidmaatschap was iets waar ik geen rekening 
meer mee hield. Totdat de mare door de gemeente ging dat Nico ongeneeslijk 
ziek was. Op dat moment besefte ik dat de mogelijkheid groot was dat er een 
beroep op mij gedaan zou kunnen worden.
 
“Bruinooge, geen onbekende naam in de gemeenteraad”, zei de burgemeester 
bij uw beëdiging. Kunt u dit toelichten voor de lezers ?
Ik was 12 jaar oud toen mijn vader als gemeenteraadslid gekozen werd. Dat 
was in 1974. Hij is raadslid gebleven tot 1986. Daarna heeft hij de gemeente tot 
1998 als wethouder gediend. Als jongen van 12 was ik daar best van onder de 
indruk. Dat heeft ook mijn interesse in politiek gewekt. Dat ik nu, 10 jaar na zijn 
afscheid, in diezelfde gemeenteraad plaats mag nemen stemt tot verwonde-
ring. De psalmist schrijft in Psalm 45:17 “In de plaats van uw vaderen zullen uw 
zonen zijn”. Maar als dit je persoonlijk overkomt is dat wel bijzonder.

Onze fractie heeft zeven zetels. Dat betekent ook gelijk een grote verantwoor-
ding. Wordt het hard werken denkt u ?
Met 7 van de 19 zetels in de gemeenteraad zijn wij als SGP-fractie een factor 
van betekenis. Het is voor alle andere fracties moeilijk, zo niet onmogelijk, om 
de inbreng van de SGP te negeren. 
Dit betekent inderdaad een grote verantwoording. Je moet over ieder onder-
werp een mening vormen. Maar aan de andere kant is het ook zo dat je in een 
grote fractie het werk meer kunt verdelen. Voor mij als nieuweling is het een 
voordeel dat ik altijd terug kan vallen op de grote kennis en ervaring van mijn 
medefractiegenoten. Ik heb al wel gemerkt dat er enorm veel leeswerk aan vast 
zit.

Wilt u van deze plaats nog iets kwijt aan de SGP achterban ?
Ja, ik zou onze achterban er op willen wijzen hoe een grote zegen het is dat 
er in onze gemeente nog een krachtige tegenwerking is tegen de seculiere en 
anti-religieuze tendenzen van onze tijd. Zij moet echter wel beseffen dat het 
werk van de SGP-fractie slechts mensenwerk is als Gods zegen er niet in mee 
komt. Ik wil dan ook bij deze gelegenheid onze achterban oproepen om het 
werk van de SGP in de gemeenteraad, maar ook in alle andere geledingen van 
onze maatschappij, op te dragen in het gebed. Aan Gods zegen is immers alles 
gelegen.

Hartelijk dank voor uw bijdrage !
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U zult zich ongetwijfeld nog de inleiding herinneren van de heer W. Kolijn op de 
jaarvergadering van 2005 van onze kiesvereniging. Hij had toen als onderwerp: 
‘Trouw zweren aan de Nederlandse wet, kan dat nog ?’
Hij sprak onder andere de volgende woorden: Van groot belang is dat onze bij-
dragen zich kenmerken door een principieel profiel en een deskundige inhoud. 
Meer dan ooit is de wijsheid vereist waar Salomo op wijst als hij zegt: “De ver-
standige kent tijd en wijze”, maar hoe die tijd ook is het blijft gelden: “Vrees God 
en houd Zijn geboden, want dit betaamt allen mensen”.
Dit wensen we u, ja de gehele raad toe, tot Gods eer en het welzijn van de 
gemeente Reimerswaal. 

A. Lokerse
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In memoriam
Nicolaas Gerard Hendrik Huizen

Na een periode van afnemende krachten tengevolge van een ernstige ziekte 
is onze vriend en fractiegenoot Nico Huizen op 7 mei 2008 jl. overleden, op de 
jonge leeftijd van 42 jaar. Allerwegen is er met grote droefheid op zijn overlijden 
gereageerd.

Na de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2006 deed Nico zijn intrede in de 
politiek. Gedreven als hij was, pakte hij het raadswerk met voortvarendheid op 
en wist hij zich in korte tijd een aantal dossiers op het gebied van jeugdzorg, 
welzijn en financiën eigen te maken. Daaruit sprak niet alleen zijn betrokken-
heid tot het raadswerk, maar ook zijn liefde tot de beginselen van de SGP. Op 
innemende wijze wist hij deze beginselen ook aan de raadstafel te verwoorden. 
Zijn hechte band met de jeugd en zijn oprechte zorg over het welzijn van de jon-
geren in onze gemeente kwam ook in het raadswerk openbaar. Zo was hij nauw 
betrokken bij het project ‘Jeugd en alcohol’.

Nico was gezegend met vele gaven van hoofd en hart. Hij had een helder ver-
stand en een bewogen hart. De leegte die hij achterlaat is dan ook groot. Ech-
ter, later we niet in hem eindigen, daar zou hij zelf ook wars van zijn geweest. 
Het was de Heere, Die hem de gaven en talenten schonk, waarmee hij mocht 
woekeren.

Helaas heeft Nico maar korte tijd deel uit mogen maken van onze fractie. In de 
loop van 2007 openbaarde zich namelijk een zeer ernstige kwaal, waardoor hij 
genoodzaakt was zijn werk voor de fractie te beëindigen. Wel bleef hij vanaf 
zijn ziekbed nog geruime tijd betrokken bij allerlei ontwikkelingen in de burger-
lijke gemeente. Ondanks de vele behandelingen die hij onderging, namen zijn 
krachten zienderogen af en moest hij op 7 mei het tijdelijke met het eeuwige 
verwisselen.

Op zaterdag 10 mei is Nico onder grote belangstelling begraven op de Alge-
mene Begraafplaats te Krabbendijke. Voorafgaand aan de begrafenis werd er in 
het kerkgebouw van de Gereformeerde Gemeente een rouwdienst gehouden, 
waarin ds. G. Hoogerland voorging. Hij bepaalde de vele aanwezigen bij Johan-
nes 11:25: “Ik ben de Opstanding en het Leven; die in Mij gelooft, zal leven, 
al ware hij ook gestorven.” De dominee wenste de weduwe toe dat het waar 
mocht zijn: “Uw Maker is uw Man, HEERE der heirscharen is Zijn Naam.” Aan 
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de geopende groeve wees ds. Hoogerland nog op de kortstondigheid van het 
leven en op de ernstige roepstem die met dit sterven tot ons allen komt. De 
Heere mocht die woorden nog willen zegenen en de roepstem heiligen aan ons 
aller hart. Bereid uw huis, want ook gij zult sterven. Er is alleen toekomst als het 
waar mag zijn: “Die in Mij gelooft, zal leven, al ware hij ook gestorven.” Want 
Hij getuigt: “Ik ben de Opstanding en het Leven.” Hij make er Zelf uit genade 
plaats voor.

We wensen Forra van harte Gods ondersteuning toe, nu en in het toekomende 
en Hij vervulle de ledige plaats met Zichzelf.

Namens de fractie,
M. Otte

Nishoek 38a
4416 PE Kruiningen
Tel: (0113) 38 21 60
Fax: (0113) 38 12 12
info@sinkegroep.nl
www.sinkegroep.nl
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Gemeenteraad en college herdenken 
Nico Huizen
Op 13 mei jl. hebben de gemeenteraad en het college stilgestaan bij het over-
lijden van Nico Huizen. Door burgemeester A.J. Huisman werd daarbij het 
volgende gesproken:

‘Op woensdagmorgen 7 mei 2008 overleed Nicolaas Gerard Hendrik Huizen, Nico, 
inwoner van Oostdijk, maar vooral ook actief en betrokken lid van de gemeen-
schap van Oostdijk en namens de SGP lid van deze gemeenteraad. Een verlies, 
dat wij met droefheid en verslagenheid een plek moeten geven. Onze gedachten 
gaan daarbij allereerst uit naar zijn vrouw Forra en haar naaste familie en vrienden.
Nico was sinds 16 maart 2006 lid van de gemeenteraad. Bij de verkiezingen kreeg 
hij opvallend veel stemmen. Naar ik heb begrepen, kwamen veel stemmen vooral 
van jonge kiezers. Hij kwam als enige nieuweling in de fractie van de SGP en heeft 
het zelf wel eens ‘een sprong in het diepe’ genoemd. Echter, vanaf de eerste ver-
gadering bleek Nico een buitengewoon goed zwemmer te zijn. Hij wist opvallend 
snel en grondig thuis te raken in belangrijke beleidsterreinen, zoals financiën en het 
jeugdbeleid. Hij werd al snel een vaste waarde in zijn fractie en in de raad. Nico 
was niet alleen kundig, maar ook zeer gedreven. Hij zette zich met volle overtuiging 
en veel toewijding in voor zijn raadswerk. Hij liet zich niet in met politiek gekrakeel 
of de alom bekende waan van de dag. Hij vond een balans tussen de herkenbare 
vaste koers en zijn vaak verfrissende ideeën. Bij de herinnering aan zijn raadswerk 
denk ik ook terug aan zijn belangrijke bijdrage aan de gemeentelijke commissie 
Alcohol en Jeugd.
Nico gaf blijk van een talent en de gave om de zorg en aandacht voor individuen 
te vertalen naar een breder kader. Dat was in het bijzonder herkenbaar in zijn band 
met de jongeren. Die band was wederzijds. Nico had iets met jongeren en zij had-
den iets met hem. Zijn benadering van jongeren was niet die van een groep of van 
een probleem, maar als waardevolle individuen. Hij was actief betrokken bij de 
jeugdverenigingen van de Gereformeerde Gemeente in Krabbendijke en lid van het 
bestuur van het Calvijn College. Op zijn eigen, vaak bescheiden, maar ook zeer 
inspirerende wijze werkte hij ook vanuit die functies en onze gemeenschappelijke 
verantwoordelijkheid voor onze jeugd.
Naast zijn raadslidmaatschap heeft Nico nog een bijzondere en zeer dankbare 
functie gekregen in dienst van de overheid. Een functie, die voortkwam uit een 
vraag van wederom jonge mensen. Nico werd buitengewoon ambtenaar van de 
burgerlijke stand, oftewel trouwambtenaar. Helaas is het voor hem slechts tot een 
klein aantal huwelijken beperkt gebleven.
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In een reactie op zijn overlijden heb ik gezegd dat de gemeente Reimerswaal met 
het verlies van Nico een zeer betrokken, gedreven, positief, maar ook kritisch 
raadslid heeft verloren. Dat verlies doet pijn. Tijdens zijn ziekte is er wederzijds 
belangstelling gebleven. Er was belangstelling van velen, ook vanuit de raad en 
het college. Zolang het voor hem mogelijk was, bleef hij zelf aandacht houden voor 
alles wat om hem heen gebeurde. Dat gold zeker niet alleen voor de gemeentelijke 
politiek, maar bijvoorbeeld ook voor zijn directe omgeving in Oostdijk. Het deed 
mij dan ook bijzonder goed hem te ontmoeten bij de onthulling van het monument 
voor de slachtoffers van de watersnoodramp in Oostdijk. Een monument, waar 
ook hij zich erg voor heeft ingezet. Ook voor de gemeenschap van Oostdijk is het 
heengaan van Nico een groot verlies. Mijn gedachten gaan dan ook terug naar het 
overlijden van het andere raadslid uit Oostdijk, Cora Jasperse. Nog maar zo kort 
geleden hebben we ook van haar afscheid moeten nemen. Ik wens de inwoners 
van Oostdijk toe, dat ze deze dagen steun vinden bij elkaar en dat ook het verlies 
van Nico een plek mag krijgen in het midden van deze zeer hechte gemeenschap.
Naast de telefoongesprekken tijdens zijn ziekte, heb ik Nico nog een aantal keren 
mogen bezoeken. De laatste keer nog maar kort geleden. Ik was toen samen met 
Tycho bij hem en ik ben dankbaar dat ik in dat gesprek mijn dank en waardering 
jegens hem heb kunnen uitspreken. Die gevoelens van dank en waardering zijn 
zeer sterk verbonden aan de herinnering van Nico. Dankbaarheid voor zijn enorme 
inzet voor de gemeenschap en het welzijn van de jeugd. Ook dankbaarheid voor 
de inspirerende wijze, waarop hij invulling gaf aan zijn raadslidmaatschap: betrok-
ken, gedreven en doordrongen van zijn opdracht. Alom is waardering voor de wijze 
waarop hij het vele wat hij heeft gedaan inhoud heeft gegeven. In al zijn beschei-
denheid, zelfs toen hem daarvoor de lichamelijke krachten al bijna waren ontno-
men. Die dankbaarheid en waardering worden nu onderdeel van de herinnering 
aan deze bijzondere en markante man. Een herinnering, die we meedragen in onze 
harten. Ik heb gevoelens van waardering en dankbaarheid mogen ervaren van hoe 
dit gemeentebestuur, raad, college, griffier en secretaris nagenoeg voltallig aan-
wezig waren bij het afscheid van Nico. U allen heeft daarmee blijk gegeven - hoe-
wel in een politiek denken af en toe verdeeld - van een grote betrokkenheid bij 
elkaar en een oprecht gemeend warm gevoel jegens elkaar. Dat heb ik zowel bij 
het afscheid van Cora als bij het afscheid van Nico mogen ervaren en dat geeft een 
goed gevoel. 
Ik besluit met mijn medeleven uit te spreken voor de echtgenote van Nico, Forra. 
Ik wens haar en allen om haar heen Gods onmisbare kracht en zegen toe in deze 
donkere tijden. Die God, bij Wie wij dank brengen voor het vele wat Nico mocht 
betekenen, bidden we ook om de troost en de kracht voor dit verlies.’
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Kaderrichtlijn Water
Vanaf het jaar 2000 is er al veel gesproken door waterschappen en provincies over 
het kaderrichtlijn water.
Water is ons erfgoed. We gebruiken het iedere dag en moeten het schoon door-
geven aan de volgende generatie. Het kaderrichtlijn water (KRW) wijst ons op die 
verantwoordelijkheid. Beheerders moeten over hun grenzen kijken en met beheer-
ders daar over de KRW spreken en gezamenlijk tot voor ieder aanvaardbare 
oplossingen zien te komen. Het Europese kaderrichtlijn water uit 2000 stelt hoge 
eisen aan de chemische en ecologische kwaliteit van onze wateren per 2015. Voor 
de naleving van de richtlijn zou Nederland een extra inspanning moeten doen van 
ruim 800 miljoen euro in de periode van 2009-2015. De grootste kostenpost is 
herstel en herinrichting van de waterlichamen. Dat zijn alle buitenwateren bijv. de 
Ooster- en de Westerschelde en binnenwateren bijv. kanalen, rivieren en meren 
en ook stads- en dorpswaterpartijen. Ook het grondwater behoort bij deze cate-
gorie. Om die allemaal weer ecologisch gezond en aantrekkelijk te maken. Het 
gaat dan om verleggen van kades in bepaalde gebieden, zoals stadsvesten en het 
Veerse Meer, enz. Ook kun je denken aan natuurvriendelijke oevers. Een natuur-
vriendelijke oever is een schuin taluud langs grote watergangen waar veel water 
doorstroomt. Andere grote kostenposten zijn vernieuwing en verbetering van ons 
rioleringssysteem in steden en dorpen. Dus als gevolg van de Europese richtlij-
nen zal dat best in de toekomst flinke financiële inspanningen tot gevolg hebben. 
Schoon water kost dus geld, dat zal voor ieder duidelijk zijn. Een goede afweging 
van alternatieven en afspraken is een voorwaarde, niet alleen wat betreft de kos-
ten, maar ook wat betreft de baten, want het moet betaalbaar blijven, daar is ieder 
het wel over eens. De gesprekken op het gebied van water, waar diverse organi-
saties aan deelnemen, zijn in volle gang. Politici en bestuurders moeten zich sterk 
maken voor een goede afweging van de baten in de financiële discussie rondom 
de implementatie van de KRW. 

Wat is de rol van de gemeenten in de KRW?
Tot voor kort was de betrokkenheid van de gemeenten bij de implementatie van 
de KRW vrij beperkt. De nadruk lag op de analyse van de huidige toestand van de 
knelpunten. Dat was een taak die enkel bij het waterschap hoorde. Nu het proces 
in een fase is gekomen waarin doelen en maatregelen worden gesteld, wordt de 
rol van de gemeenten veel belangrijker. Het resultaat van die fase raakt immers 
direct de burgers in het gebied. Binnen het Scheldestroomgebied is een inventari-
satie uitgevoerd van wat erop gemeentelijk niveau voor de KRW is gebeurd. Dat is 
beschreven in opgestelde stedelijke waterplannen. De conclusie is dat het meren-
deel van de 16 gemeenten een waterplan hebben of bezig zijn met het samen-
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stellen van een dergelijk plan. Hier is al rekening gehouden met de regels die 
voor de KRW vereist zijn. De inspanningen voor de gemeenten op basis van het 
bestaande beleid zijn groot. In 2002 gaven de gemeenten plm. 25 miljoen uit voor 
rioleringswerken. (De basismaatregelen waren rioleringen afkoppelen en verder 
duurzaam beheer van verhard oppervlak bewerkstelligen.) Dit zal, samen met de 
noodzakelijk te maken vervangingskosten van rioleringen, in de periode tot 2015 
tot aanzienlijke kostenstijgingen leiden. Hoewel dit nog verder uitgezocht moet 
worden, lijkt een jaarlijkse stijging van de rioolheffing met ongeveer 5% (volledig 
kostendekkend) zeker niet onwaarschijnlijk. De betrokkenheid van de gemeenten 
is verder van belang in verband met de mogelijke kansen en ook beperkingen voor 
de gebruiksfuncties in het gebied. Gekoppeld aan de doelen die voor de KRW 
moeten worden vastgesteld kunnen de potenties voor bijv. wonen en recreëren 
verbeteren. Die kansen moeten dan worden afgezet tegen de kosten en beper-
kingen voor andere functies om te komen tot maatschappelijk haalbare doelen. In 
dat proces is een belangrijke rol voor de gemeenten weggelegd. 

Nog in het kort iets over waterbeheer 21e eeuw
In het Nationaal Bestuursakkoordwater zijn de overheden het met elkaar eens 
geworden om het watersysteem, rekening houdend met veranderde omstandig-
heden in 2015, op orde te hebben en te houden. Voor de provincie Zeeland is uit-
gerekend dat bijna 2000 ha niet aan de werknormen voor wateroverlast voldoet. 
De totale kosten voor deze wateropgave worden geraamd op 100 miljoen euro.
De wateroverlast problematiek kan het hoofd geboden worden met extra ruimte 
voor water. In de deelstroomgebiedsvisie Zeeland is gekozen voor extra berging 
van oppervlaktewater in combinatie met het in beperkte mate verhogen van de 
gemaalcapaciteit van de gemalen, met als toevoeging dat voor de extra berging 
gezocht zal worden naar combinaties met natuurvriendelijke oevers, natte ecolo-
gische verbindingszones en andere functies. Ook voor de ecologische doelstellin-
gen van het kaderrichtlijnwater wordt veel verwacht van natuurvriendelijke oevers. 
Dit pleit ervoor om extra in te zetten op de realisatie van berging in de vorm van 
natuurvriendelijke oevers in plaats van of in samengang met extra gemaalca-
paciteit, ondanks het feit dat de kosten van deze laatstgenoemde mogelijkheid 
behoorlijk hoger ligt. Bij de uitwerking van de doelen en maatregelen zal gezocht 
worden naar een optimale overeenkomst tussen KRW-doelen en waterbeheer 21e 
eeuw.

Dat was in het kort iets over de KRW en waterbeheer 21e eeuw waar we in de 
toekomst als burger en gemeente mee te maken krijgen.

 M. Sinke
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w w w. d i e l e m a n e n p a r t n e r s . n l

Dieleman & Partners

Het adres voor:

  verwerken administratie en loonadministratie

  samenstellen jaarrekening

  begeleiding automatisering fi nanciële administratie

  belastingaangifte en fi scaal advies

  advisering bij bedrijfsopvolging en herstructurering

  fi nanciële planning

  tijdelijk uitlenen van administratief personeel

Contact:
drs. Jan Dieleman FB en Dick Lokerse AA
Vierstraat 28
4401 EA  Yerseke
Tel. 0113 340382
yerseke@dielemanenpartners.nl

Accountants en belastingadviseurs
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Geïnteresseerd in politiek en actuele 
thema’s? Word lid van SGP-jongeren 
Reimerswaal!
Ongeveer vier keer per jaar organiseren wij op verschillende plaatsen in Reimers-
waal een verenigingsavond over een (politiek) thema. Afhankelijk van het onderwerp 
verzoeken we een spreker om een inleiding te houden. Meestal is er na de pauze 
gelegenheid om vragen te stellen. Soms kan door middel van een (forum)discussie 
dieper op het onderwerp worden ingegaan. Degene die zijn politieke kennis wil tes-
ten, krijgt die gelegenheid bij een politieke quiz die we regelmatig organiseren. En 
niet te vergeten: er is voldoende ruimte voor ontmoeting en ontspanning!
Thema’s op de avonden in het afgelopen seizoen (2007-2008) waren: de aidspro-
blematiek in Derde Wereldlanden, jongerenbeleid en de mosselsector.
We willen ook jou graag benaderen en interesseren voor de politiek. Ben je vijftien 
jaar of ouder, vul dan het onderstaande inschrijfformulier in en post het bij één van 
de onderstaande adressen:
Yerseke: Damstraat 82
Kruiningen: Welhoekstraat 25
Oostdijk: De Ommegank 8 
Krabbendijke: Kruisbessestraat 4 
Verenigingsavonden worden op tijd bekendgemaakt in het Advertentieblad. Alvast 
tot ziens!
 
Bent u geen jongere, maar wilt u onze vereniging wel een warm hart toedragen? 
U kunt ons financieel steunen door donateur te worden en het onderstaand dona-
teursformulier in te vullen. Ook dit formulier kan ingeleverd worden op één van de 
bovengenoemde adressen. 
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Inschrijfformulier SGP-jongeren Reimerswaal

SGP-jongeren Reimerswaal heeft een ledenbestand waarbij een jaarlijkse automatische 
incasso van de contributie plaatsvindt. De contributie bedraagt slechts € 10,= per jaar 
met als voordeel dat, wanneer je lid bent van een plaatselijke kiesvereniging, je daar  
€ 10,= korting krijgt. Een reden te meer dus om gewoon lid te worden!

Naam: .............................................................................................................................
Straat: .............................................................................................................................
Postcode en woonplaats: ...............................................................................................
Geboortedatum: .........-.........- 19........ 
E-mailadres: ....................................................................................................................

Ik machtig hierbij SGP Jongeren Reimerswaal om één keer per jaar de contibutie à  
€ 10,= af te schrijven van mijn rekening. 

Bank/Girorekening: ................................................       Datum: .....................................

Handtekening: .................................................................................................................

Word donateur van SGP-jongeren Reimerswaal

Wij, SGP-jongeren Reimerswaal, organiseren enkele verenigingsavonden per jaar voor en 
met jongeren over politieke thema’s in en buiten de regio. Hiervoor maken wij de nodige 
kosten en daarom vragen we uw steun om deze avonden mede mogelijk te maken. Als 
blijk van waardering zullen wij u op de hoogte houden van onze activiteiten.

Alvast bedankt voor uw steun!
Naam: .............................................................................................................................
Straat: .............................................................................................................................
Postcode en woonplaats: ...............................................................................................
E-mailadres: ....................................................................................................................

Ik machtig hierbij SGP Jongeren Reimerswaal één keer per jaar een donatie van  
€ .......,–  af te schrijven van mijn rekening.    

Bank/Girorekening: ................................................       Datum: .....................................

Handtekening: .................................................................................................................

✁
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R & B wonen is een grote partij op het gebied van woningaanbod in Reimers-
waal. Recent heeft er een directiewisseling plaatsgevonden. Reden voor de 
redactie om de nieuwe directeur te benaderen voor een vraaggesprek.

U bent recent gestart als nieuwe directeur van R&B wonen; wilt u zich eens 
voorstellen?
Mijn naam is Peter Bevers, ik ben 51 jaar en woon in Bergen op Zoom. Ik ben 
getrouwd en heb twee kinderen. Voordat ik bij R&B in dienst ben getreden was 
ik werkzaam als directeur bedrijfsvoering bij Rijkswaterstaat in Middelburg. Ik 
heb van oorsprong een juridische achtergrond en ben geruime tijd werkzaam 
geweest binnen de rechterlijke organisatie. Oorspronkelijk als juridisch mede-
werker, later in diverse managementfuncties. Vanwege mijn belangstelling voor 
mensen en de organisaties waarin zij werken ben ik op latere leeftijd weer gaan 
studeren met als resultaat dat ik in 2004 ben gepromoveerd in organisatiewe-
tenschappen. De volkshuisvesting heeft al langere tijd mijn warme belangstel-
ling. De afgelopen 15 jaar was ik commissaris bij een woningcorporatie en ben 
ik in die rol betrokken geweest bij alle grote veranderingen binnen de wereld 
van de sociale woningbouw. Nu nog ben ik commissaris bij een instelling voor 
verzorging en verpleging en thuiszorg. Ik vind het belangrijk dat ik op die manier 
mijn maatschappelijke betrokkenheid kan tonen.

R&B is een grote partij in Reimerswaal betreffende het woningaanbod. Kunt u 
ons in het kort schetsen wat de activiteiten zijn van R&B in Reimerswaal?
R&B wonen voert regelmatig overleg met de gemeente Reimerswaal over de 
wijze waarop we elkaar kunnen versterken bij het realiseren van de opdracht 

inzake volkshuisvesting 
die we beiden hebben 
binnen dit werkgebied.
De afgelopen jaren 
hebben we veel in de 
gemeente Reimerswaal 
gerealiseerd. Ik noem dan 
bijvoorbeeld Oostkilhoek 
en de Blauwe Reiger in 
Rilland, La Bonne Espé-
rance en Moerbeihof in 
Krabbendijke, Bastion in 
Hansweert, Hof Cruninghe 
en de woonwerkvoorzie-
ning in Kruiningen.
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Welke projecten zijn er momenteel in ontwikkeling en welke projecten staan nog 
op stapel? Zijn dat ook projecten waar zorg zal worden aangeboden?
Op dit moment wordt er gebouwd aan Moerzicht en Hof van Reymerswael in 
Yerseke. Seniorenhuisvesting en verpleeghuis in één gebouw. Daarnaast gaat 
binnenkort de bouw van het multifunctioneelcentrum en de bredeschool van 
start. In Hansweert zijn we volop bezig met de herstructurering van het Schel-
dekwartier en Tramper 2.

Hoe werkt het toewijzen van een huurwoning aan een geïnteresseerde? We zien 
ook regelmatig dat R&B huizen in de verkoop heeft; welk beleid zit daar ach-
ter?
R&B bouwt regelmatig zelf nieuwe woningen voor de verkoop, waarmee we de 
huurwoningen betaalbaar kunnen houden. Soms stoten we ook huurwoningen 
af om het totale woningbezit gezond en evenwichtig te houden.
Ten aanzien van onze huurwoningen geldt dat belangstellenden kunnen reage-
ren op de advertenties in de krant en op onze internetsite. Bij het toewijzen van 
woningen werken we volgens een vastgesteld beleid waarmee willekeur wordt 
voorkomen.

R&B wonen wil ook graag in contact blijven met haar klanten. Kunt u daar enkele 
voorbeelden van noemen?
Het is juist dat wij graag in contact zijn met onze klanten. Vrijwel dagelijks komen 
er klanten bij ons aan de balie waar ze geholpen worden door een ploeg met 
enthousiaste medewerkers. Ook hebben we regelmatig overleg met de huurders-
vereniging, maar bijvoorbeeld ook met het woonplatform waarin diverse maat-
schappelijke stromingen 
zijn vertegenwoordigd. 
Recent hebben wij het 
zogenaamde KWH 
label gehaald. Dat is 
een kwaliteitskeurmerk 
voor woningcorporaties 
waarin onze klant, de 
huurder, centraal staat. 
Natuurlijk gaat er ook 
wel eens wat mis. Het 
blijft immers mensen-
werk. Om die reden heb-
ben we ook een goede 
klachtenregeling. Alhoe-
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wel het aantal klachten beperkt is, zie ik elke klacht vooral als een mogelijkheid 
voor R&B om zich te verbeteren. 

Heeft u als directeur ook te maken met de Reimerswaalse politiek?
Zoals gezegd hebben wij regelmatig overleg met het college van B & W over 
de ‘volkshuisvestelijke’ en maatschappelijke opgave waar wij gezamenlijk voor 
staan. R&B ziet het als een van haar kerntaken om aan haar rol als maatschap-
pelijk ondernemer in de regio zo goed mogelijk invulling te geven. Alleen al om 
die reden is het goed om als corporatie voeling te houden met de politiek. Dat 
zijn immers de gekozen vertegenwoordigers van de burgers in ons werkgebied. 
Het werk van een woningcorporatie omvat meer dan het bouwen en verhuren 
van woningen. Je ziet steeds vaker dat woningcorporaties een rol spelen bij het 
verbeteren van de leefbaarheid in het werkgebied. Ik zie het als een grote uitda-
ging om hier de komende jaren een extra impuls aan te geven.

We zeggen dhr. P. Bevers hartelijk dank voor zijn spontane medewerking!

 A.M. Bliek

w w w . b o u w r a a d h u i s . n l

Markt 2  4416 AH Kruiningen
Postbus 4  4416 ZG Kruiningen

T (0113) 57 17 58 
F (0113) 57 38 94

E info@bouwraadhuis.nl

Ontwerp

Voorbereiding

Uitvoering

Gebruik

Planontwikkeling, architectuur, budgetbepaling

Bestek en tekeningen, bouwconstructies, aannemerselectie

Bouwcoördinatie, toezicht, budgetbewaking, oplevering

Brandveiligheid, wet milieubeheer

Bouwraadhuis, voor woning, utiliteits- of bedrijfsbouw,
thuis in alle bouwfases!
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Handel in beplanting

Garden & flowersGarden & flowers

www.walhoutbestratingen.nl

Zuidweg 23, 4413 NL  Krabbendijke
tel. 0113 - 50 34 27 / 06 - 53 68 76 86 / 06 - 52 02 12 48

e-mail: walhoutbestratingen@filternet.nl

Wij zijn er voor u om uw
complete tuin aan te leggen

en te onderhouden, o.a.:
bestrating, beplanting e.d.

- Bestrating
- Schuttingen
- Blokhutten
- Assortiment
 Ecostyle
- Terraspotten
- Tuinlampen
- Waterpartijen

HANDEl iN SiERbESTRATiNG

BESTRATINGSBEDRIJF  WALHOUTBESTRATINGSBEDRIJF WALHOUT

Het juiste adres voor… ✓  Binnen/buitendeuren
 ✓  Laminaat
 ✓  Kunststofkozijnen (veka)
 ✓  Schuifwanden
 ✓  Bouwmaterialen
 ✓  Verf
 ✓  Gereedschappen

HSH Doe het zelf
Raadhuisstraat 71
4631 NB  Hoogerheide 
Tel. 0164 - 66 72 12

––––––  Tot ziens bij HSH!!!  ––––––  
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In gesprek met J. Witte (TMC), 
adverteerder uit Een Vaste Koers
In ons SGP-magasine ‘Een Vaste Koers’ treft u in elk nummer een aantal adver-
tenties aan. Er zijn daarbij leveranciers van diverse artikelen die al geruime tijd 
een advertentie plaatsen in EVK (= Een Vaste Koers). Eén van die adverteerders 
is de heer J. Witte van TMC. Met Jaap Witte, één van de twee directieleden van 
TMC, spreken we over enkele aspecten van het zakenleven.

Waar staan de letters TMC voor?
Witte: ‘TMC betekent Tapijt- en Meubel Centrum. We zijn ooit begonnen als 
Tapijtcentrum Zeeland. Onder die naam ging mijn vader van start in de Wijn-
gaardstraat in Goes. Later, toen we in Kruiningen ook begonnen, streken we 
neer in de Burg. Elenbaasstr. 29. In Kruiningen zijn we ook meubelen gaan ver-
kopen. Al gauw kwamen daar ook gordijnen bij. We zijn daarna verhuisd naar 
het pand van Jan Lokerse en later naar Zandweg 1b, waar we nog zitten. Hier 
hebben we tussentijds reeds uitbreiding gerealiseerd. We willen er trouwens 
nog verder uitbreiden. De tweede naam voor ons bedrijf luidde: Tapijt- en Meu-
bel Centrum Zeeland. Toen we echter in Brabant ook een vestiging kregen, is 
de huidige naam doorgevoerd. ’t Is niet zo leuk als je tegen die Brabanders 
moet zeggen: ‘Tapijt- en Meubel Centrum Zeeland.’
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Geschiedenis van de zaak
M’n vader begon in 1975/1976 in Goes. Hij verkocht aanvankelijk enkel tapijt 
op een rol. Jarenlang is hij bij Groenendijk in Arnemuiden werkzaam geweest. 
Op z’n fiets leurde hij de producten uit. Op een gegeven moment werd vader 
uitgehuurd door Groenendijk. Dat hem dat moest overkomen, had hij nooit voor 
mogelijk gehouden. Dat was dan ook de directe oorzaak dat vader voor zich-
zelf is begonnen. Tapijtfabriek Beens uit Genemuiden stimuleerde hem. Al heel 
gauw na de start van de eigen zaak kreeg vader een ernstig hartinfarct. Tenge-
volge daarvan mocht hij niet meer tillen en geen zwaar werk meer doen. M’n 
oudste broer Adri is toen van school gekomen, van de MEAO-examenklas. Hij 
kwam als invaller voor vader. Hij is nooit meer uit de zaak weggeweest. Zelf 
zat ik een paar jaar later in de 5e klas van de HAVO, in de klas waarin ook Piet 
Hoekman zat. Toen kwam de zaak in Kruiningen op de proppen. Vader zei: ‘Dat 
is iets voor jou, Jaap!’ Ik zei: ‘Ik doe het nú, of nooit!’ Dat werd toen december 
1978. Economisch gezien was dat een slechte tijd. De zaak van vader groeide 
en bloeide. Na Kruiningen kwam een jaar of vijf later Middelburg er bij. We 
betrokken een pand aan de Korendijk.  In Goes hebben we tussendoor ook 
nog een trendmarkt voor jongwonen gehad in de Wijngaardstraat. Van de Wijn-
gaardstraat zijn we verhuisd naar de Mercedes-garage in de Couwervestraat. 
We hebben meerdere keren iets met garages gehad. Krabbendijke is ook nog 
even in het vizier geweest. Wat betreft de zaak in Kruiningen heeft wethouder 
Izak Lindenberg veel voor ons gedaan. Als hij sprak ‘Dáár kom je!’ , dan werd 
het zo geregeld en kwam dáár de zaak! In dit geval aan de Zandweg 1b. Later 
hebben we nog een stukje grond van L. Verlare er bij gekocht. Nog later, in 
2001, zijn we in Bergen op Zoom begonnen. In Middelburg wilden we de zaak 
vergroten, maar dat ging uiteindelijk niet door. Toen hebben we het pand van 
Van Dongen Meubels in Koudekerke gehuurd. En later is in Goes het pand van 
Paauwe erbij gekomen. We hebben gekozen voor Zeeland en daarbij een stukje 
Brabant rond Bergen op Zoom als verkoopgebied. Er zijn vijf vestigingen op vier 
woonlocaties: Koudekerke, Kruiningen, Bergen op Zoom en twee in Goes, nl. 
aan de Marconistraat 13 en 15a t/m 15b. Ook hebben we een logistiek centrum 
aan de Scottweg in Goes. Daar hebben we zo’n 6 à 7.000 m² opslagruimte. In 
totaal beslaan al onze panden samen zo’n 20.000 m².

Actuele politiek
De economische crisis die momenteel overal wereldwijd hét onderwerp van 
gesprek is, kan die ook naar het bedrijfsleven z’n neerslag hebben denkt u?
Witte: ‘Dat heeft absoluut invloed op heel veel zaken. Wij moeten ons concen-
treren op en bezig zijn met de dingen die we doen. Banken hebben het moei-
lijk momenteel. Er worden minder woningen verkocht. De kranten melden: ‘De 
verkoop daalt sterk, de huizenprijzen zijn trouwens nog maar ietsje gedaald, 
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0,3%.’ Als de verkoop stagneert, gaan op de lange duur de prijzen zakken. 
Als er minder huizen worden verkocht, houdt dat automatisch in dat ook de 
tapijt- en meubelbranche minder verkoopt, want zodra er een huis verkocht of 
gekocht wordt, moet dat ook weer ingericht worden. Meestal is het zo dat als 
er één huis verkocht wordt, dat er vier verschuivingen optreden. Dat betekent 
vier keer een woning inrichten! Zodra dat allemaal stagneert, wordt de koek 
kleiner. Wij moeten zorgen dat we van die kleiner wordende koek een groot stuk 
opeten. Zodra er ergens woningbouw is, zitten wij weer goed. De bedragen die 
een klant uitgeeft voor inrichting e.d. zijn enorm toegenomen in de loop der 
jaren. In ons bedrijf werken momenteel 104 mensen, waarvan ongeveer 20 per-
sonen uit de familie Witte zelf.’

Advertenties
De heer M. van den Berge weet zich te herinneren dat hij Jaap Witte destijds 
zelf heeft benaderd om een advertentie te willen plaatsen in EVK. Van den Berge 
vertelt: ‘We hadden in Yerseke een eigen blaadje van de SGP. Dat werd al een 
jaar of drie uitgegeven, toen de gedachte geopperd werd om dit blad Reimers-
waal-breed in de SGP-gezinnen te verspreiden. Daartoe waren en zijn er uiter-
aard ook adverteerders nodig. 
Jaap Witte kan zich nog best iets van dat telefoontje herinneren. Hij vindt trou-
wens wel dat het jammer is dat sommige zaken in de burgerlijke gemeente 
Reimerswaal niet zo vlot lopen als hij wel wenste, maar ja…... ‘Het duurt mijn 
inziens té lang.’ 
Gevraagd naar het budget dat de firma TMC kwijt is aan reclamevoering en 
advertenties op jaarbasis, antwoordt de heer J. Witte: ‘Ongeveer 5% van ons 
jaarbudget.’
Toch nog een flink bedrag!
We zijn als EVK-redactieleden allemaal blij dat we een behoorlijk aantal vaste 
adverteerders mogen hebben!

 C. van den Bovenkamp
 M.J. van den Berge
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Bergen op Zoom
Van Konijnenburgweg 13

(0164) 27 44 77

Goes / Marconistraat 13
(0113) 22 41 02

Koudekerke / Dorpsplein 35
(0118) 55 55 33

Kruiningen / Zandweg 1b
(0113) 38 26 26

W W W . T M C W O O N W I N K E L S . N L

Zoveel kleuren, zoveel mogelijkheden om uw huis in te richten. 
Laat u adviseren om zo het optimale resultaat te bereiken.

• GRATIS LEGGEN
• SCHERP LEGTARIEF 
 VOOR TRAPPEN
• GRATIS STANDAARD 
 CONFECTIE
• GRATIS GEMONTEERD
• ALLES WORDT 
 AANGEBRACHT DOOR 
 EIGEN VAKMENSEN
• WE MAKEN HET NETJES EN 
 LATEN HET KEURIG ACHTER

Inrichten is een kunst en die kunst verstaan wij 
bij TMC Woonwinkels. Onze binnenhuisadviseurs 
maken u wegwijs in de talloze mogelijkheden en 
helpen u graag om de juist keuze te maken. Indien 
gewenst geven we advies bij u aan huis, zodat we 
rekening kunnen houden met de aanwezige en 
blijvende uitgangspunten. Deze punten zijn samen 
met uw wensen de basis voor ons binnenhuisadvies. 
Dus samen maken we er iets moois van! 
Tot ziens bij TMC!

GEZELLIG INRICHTEN
BIJ TMC WOONWINKELS!
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Stem Schriftelijk voor: lijst7
VERKiEziNGEN WATERScHAp zEEuWSE EilANDEN 

13 - 25 NOVEmbER 

De Nieuwe waterschapswet schrijft ons nieuwe verkiezingen voor. Voor het 
Waterschap Zeeuwse Eilanden betekent het dat er 30 zetels opnieuw inge-
vuld moeten worden. Hiervan zijn 9 zetels geborgde zetels. Deze zetels 
worden ingevuld door specifieke belangengroepen (Landbouw 4 zetels, 
Gebouwd 4 zetels, Natuur 1 zetel). 21 Zetels moeten dus via verkiezingen 
ingevuld worden. De verkiezingen vinden plaats van 13 t/m 25 november 
12.00 uur ‘s middags en vinden schriftelijk plaats. Alle inwoners van boven 
de achttien jaar ontvangen op 13 of 14 november een stempakket met het 
in te vullen stembiljet. Het biljet moet worden teruggestuurd naar het water-
schapskantoor. U moet dus niet naar een stembureau, maar er voor zorgen 
dat uw biljet uiterlijk 25 november voor twaalf uur ‘s middags binnen is bij 
het waterschapskantoor te Middelburg. Nieuw is ook, dat de kandidaten 
niet meer voor zichzelf op persoonlijke titel meedoen, maar op een lijst van 
een groep of een politieke partij staan. Zo is er ook een lijst van de SGP 
met daarop de namen van 15 kandidaten. Ze komen verspreid uit het hele 
waterschapsgebied. De bedoeling is, dat u 1 kandidaat kiest. De verkiezin-
gen kennen geen districten meer. Iemand uit Walcheren kan dus iemand 
uit Tholen kiezen. Wel zullen op de verschillende advertenties de foto‘s 
staan van de kandidaten uit de regio waar het blad verspreid wordt. Voor 
Zuid-Beveland zijn dat dus de Bevelandse kandidaten. De SGP had met 8 
leden in het bestaande bestuur een behoorlijke inbreng. Ze streefden naar 
een degelijk, zuinig beleid met een zo goed mogelijke belangenafweging. 
Ze namen ook deel aan een agrarisch overleg, zonder een verlengstuk van 
de ZLTO te zijn. Ook belangen van burgers stonden hoog op de agenda. 
En al is de SGP tegen gedwongen ontpoldering, daarmee is ze niet tegen 
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natuur. Integendeel! Natuurlijk wilt u meer van ons weten. Lees dan vooral 
onze bijdrage aan de verkiezingskrant die binnenkort bij u in de bus komt. 
Samen met u is de SGP echter van mening dat bij alles wat ze doet, ze 
afhankelijk is van Gods zegen! 

KANDiDATEN SGp liJST NO7
1. J. Hoekman 

2. p.m. van den Dorpel

3. W. de Visser 

4. m. Sinke 

5. c. Koopman 

6. A.J.J. bil 

7. i. J. Otte 

8. J. boogaard 

9. W.c. Houtekamer 

10. F.J. Tollenaar 

11. l. Francke 

12. c.b. den boer 

13. c. Nieuwenhuis 

14. J. Francke 

15. D.H. Timmers 

's-Gravenpolder 

Tholen 

Aagtekerke 

Oostdijk 

Sint Maartensdijk 

Kerkwerve 

Kruiningen 

Meliskerke 

Oosterland 

Nieuwdorp 

Rotterdam 

Kerkwerve 

Poortvliet 

Meliskerke 

Burgh-Haamstede 
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WATERScHApSVERKiEziNGEN zEEuWSE EilANDEN 

 

Stem Schriftelijk voor:

1.  Lage waterschapsbelastingen door zakelijkere aanpak

2.  Behoud kostbare landbouwgrond en tegen gedwon-

gen ontpoldering

3.  Veiligheid van dijken en duinen als hoogste belang

4.  Veilige wegen en vrijliggende veilige fietspaden in bui-

tengebied

5.  Recreatief medegebruik werkwegen zeeweringen

6.  Waterpeil in balans met agrarische en natuurbelangen

7.  Samenwerking met andere overheden vasthouden en 

uitbouwen

8.  Gevarieerde wegbeplanting en hoogwaardig onder-

houd langs waterschapswegen

9.  Voldoende waterberging in polders en bij woonkernen

10. Bijbels verantwoord omgaan met leefomgeving



39

LOODGIETERS-,
VERWARMINGSINSTALLATIEBEDRIJF

HOEKMAN
RILLAND-BATH

VALCKENISSEWEG 34  4411 BR RILLAND-BATH 
T  0113-551384 T  0113-551228

VAKWERK IN
INSTALLA-

TIETECHNIEK
Voor loodgieterswerk,
centrale verwarming,
service en onderhoud
bent u bij ons aan het
juiste adres.

BADKAMERS
VOOR IEDER

BUDGET
Prachtige collectie
• badmeubelen
• accessoires
• vloertegels
• wandtegels

www.hoekman-tussendescheldes.nl info@hoekman-tussendescheldes.nl 

meer dan 45 jaar

...helpt je graag
op weg!

Arjan van de Meeberg
Yerseke (0113) 57 39 32 - 06 25 16 78 74

regio Zuid-Beveland

‘DE KLEURMAKER VAN DE STREEK’

Grintweg 79 - Yerseke - Tel. (0113) 572075

* Tuinbeplanting

* Kamerplanten

* Bestrating

* Potten/manden

* Tuingereedschap

* Vijvermateriaal

* Tuinhout

* Blokhutten

* Meststoffen

* Blokhutten

* Meststoffen

* Cadeau-artikelen

* enz.

Voor al uw tuinmateriaal
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Tijdredes D.V. 2009 

Krabbendijke - Woensdag 8 juli
• Ds. G.J. van Aalst uit Klaaswaal
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente

Kruiningen - Donderdag 18 juni
• Ds. G. Pater uit Opheusden
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente

Yerseke - Donderdag 9 juli
• Ds. G. Pater uit Opheusden
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente

Waarde - Dinsdag 24 februari
• Ds. E Hakvoort uit 's-Gravenpolder
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente


